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Svar på fråga från Marie Svensson (V) 
om upphandling av särskild 
kollektivtrafik för Krokom och 
Strömsund  
 
Marie Svensson (V) har inkommit med en fullmäktigefråga om upphandling av särskild 
kollektivtrafik för Krokom och Strömsund. Frågan ska besvaras av Regionala 
utvecklingsnämndens ordförande, Elise Ryder Wikén (M).   
 
Marie Svensson frågar:   

- Hur mycket har denna process hittills kostat?   
 
 
Svar på frågan   
Upphandling av särskild kollektivtrafik för Krokom och Strömsund har pågått sedan 2017, i 
tre omgångar. Kostnaderna för denna process utgörs till största del av arbetstid för ordinarie 
medarbetare. Någon särredovisning av tid på respektive upphandling eller avtal görs inte. 
Delar av arbetet har dessutom skett samordnat för flera avtalsområden. Det går därför inte 
att ge ett svar på din fråga.  
 
Jag beklagar att den här upphandlingen har dragit ut på tiden. Vid varje givet tillfälle under 
processen har dock Regionen (tidigare Länstrafiken) gjort bedömningen att kontrakt inte 
kan ingås på grund av påtaglig avtalsrättsliga och upphandlingsrättsliga risker. 
 
 
 
/Elise Ryder Wikén (M) 
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